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Naděje není laciným p řesvědčením, že 
všechno  dopadne  
dob ře... 
 
Advent se ztratil 
A po Štědrém dnu je už 
jen volno.  
Advent se neslaví.  
 
Slaví se splněná přání     

- tomu dnešní člověk rozumí.                                                                                                 
 
Ale neslaví se naděje,  
která je velkým tématem adventu.  
Té totiž dnešní člověk mnohdy nerozumí.  
 
Nenechme si jí vzít my, křesťané.  
Máme šanci i v tomto adventu                                                                  
vniknout hlouběji do jejího tajemství. 
(Aleš Opatrný) 
 
Požehnaný čas Adventu a sváte ční váno ční  
čas prožitý se svými blízkými a také s nad ějí 
v Boží v ěčnost, kterou sv ět dát nem ůže,  to 
vám všem p řeje ze srdce redakce Zpravodaje 
KDU-ČSL  Pavla Golasowská a Michael 
Trojka.  
 
 
Prodej m ěstských byt ů jen sou časným 
nájemc ům! 
 
Mgr. Pavla Golasowská, 
předsedkyně Bytové komise Rady města Třince 
 
Vážení spoluobčané, 
v poslední době jsem 
zaznamenala 
množící se dotazy 
ohledně prodeje bytů 
města Třinec, které 
byly podníceny 
fámami, že město 
chce prodávat byty 
do vlastnictví 
společnosti CPI 
BYTY, a.s. Tato 
nepravdivá informace 
byla vyvrácena dne 1.11. 2011 na 7. zasedání 
zastupitelstva města Třinec, které odhlasovalo 
„Zásady upravující podmínky pro prodej domů, 
bytů a některých souvisejících nemovitostí.“ Ze 

schválených zásad vyplývá, že město chce 
prodat  část bytového fondu do vlastnictví 
stávajících nájemc ů. 
Vytipované domy budou vyvěšeny na úřední 
desce MÚ a stávající nájemníci budou mít 60 dní 
na to, aby se rozhodli, zda si byt chtějí odkoupit 
či nikoli.  S bytovým domem se vždy prodávají i 
pozemky k domu příslušející. 
Pokud se nájemníci rozhodnou, že byt nekoupí, 
nebude tento byt nabízen žádným třetím osobám 
a zůstane v majetku města. 
Hlavním motivem je snaha umožnit občanům 
města - stávajícím nájemcům samostatně se 
rozhodovat o kvalitě svého bydlení, načasování 
a modernizaci domu, bytu či společných prostor. 
(více informací najdete na www.trinecko.cz ) 
 
 

 
 
Při zakoupení vstupenky do 31.12.2011 cena 
300 Kč. 
 
Vstupenky je také možné objednat u manžel ů 
Golasowských a Vondrá čkových. 



 

 

Pražáci, vra ťte nám naše dan ě! 
 
Ing. Michael Trojka, 
člen Rady města Třince 
 
Možná zní tento nadpis 
populisticky, možná 
taky ne. Ale když si 
uvědomíme, kolik daní 
zaplatily naše firmy do 
státního rozpočtu za 
poslední léta, tak suma, 
kterou by nám měl stát 
věnovat na přeložku 
silnice I/11, je jen 
malou částí daní, které 
náš region skutečně 
odvedl. A jak může 
k dané problematice 
přispět vedení města? Z hlediska legislativy již 
není možné učinit nic více, než je současný stav 
připravenosti stavby. Vše ostatní je již v rukou 
ministerstva dopravy a jejich rozhodnutí, kdy 
stavbu zahájí. Z úst pana ministra je výhled 
zahájení stavby v rozmezí let 2015 až 2020, ale 
uvědomme si, že pokud se v Praze propadne 
další tunel nebo bude potřeba „nutně“ postavit 
další „nezbytnou“ stavbu pro Prahu, můžeme se 
zahájení stavby dočkat i v letech 2020 až 2025. 
Vedení města připravilo na čtvrtek 1.12.2011 
happening, jehož účelem bylo vyjádření naší 
nespokojenosti se současným stavem 
financování již připravené stavby. Pokud se 
nebudeme všichni ozývat a táhnout za jeden 
provaz, můžeme se opravdu dočkat zahájení 
stavby až za 15 let. A co nové bezpečnostní 
prvky na I/11? Že zpomalují dopravu? A není 
důležitější bezpečnost našich občanů, kteří mají 
mnohdy problém tuto frekventovanou silnici 
přejít? 
 
 
V  Třinci máme sociální l ůžka 
 
Mgr. Pavla Golasowská, 
předsedkyně Bytové komise Rady města Třince 
 
Možná málo z nás ví, že od 1.9. 2011 bylo 
v nemocnici Třinec – Sosna otevřeno oddělení 
sociálních lůžek, které se nachází v budově 
bývalého infekčního pavilonu ve druhém 
poschodí za psychiatrií. 
 A komu sociální lůžka slouží? Dosp ělým 
osobám  s chronickým onemocněním nebo se 
zdravotním postižením, které jsou propušt ěny z 
ústavní zdravotní pé če, ale z důvodů 
nepříznivé sociální situace,  dlouhodobě 
nepříznivého zdravotnímu stavu a snížené 
soběstačnosti v základních denních činnostech 

vyžadují pomoc jiné fyzické osoby  a tuto 
pomoc jim nelze zajistit jiným způsobem.  
Toto oddělení zajišťuje svým klientům: 

-  ubytování a stravování 
- pomoc při osobní hygieně a péči o 

vlastní osobu  
- zprostředkování kontaktu se 

společenským prostředím  
- sociálně terapeutické činnosti 
- ambulantní zdravotní péči 
- praní a žehlení prádla 

Kapacita oddělení  je 21 lůžek, z toho 6 
jednolůžkových, 6 dvoulůžkových, a 1 třílůžkový 
pokoj. 
Služba je zpoplatněna, přičemž poplatek za 
ubytování je 180 Kč za den  a  poplatek za 
stravování je 150 Kč za den (3 hlavní jídla a 2 
svačinky).  
(více informací na www.nemtr.cz)                                                                             
 
 
KDU-ČSL delegovala své členy a p říznivce do 
těchto komisí Rady m ěsta T řince a výbor ů 
Zastupitelstva m ěsta T řince 
 
Komise Rady m ěsta T řince 
 
Finan ční komise:  Ing. Petr Vondráček 
Bytová komise:  Mgr. Pavla Golasowská, 
předsedkyně komise 
Majetkoprávní komise:  Ing. Robert Golasowski 
Komise dopravy:  Ing. Radim Přeček 
Komise životního prost ředí: 
Ing. Michael Trojka, předseda komise 
Komise pro kulturu a sport:  
Mgr. Michaela Wawreczková 
Komise pro výchovu a vzd ělávání:  
Bc. Barbora Zawiszová 
Sociáln ě zdravotní komise:  
Marta Bezecná 
Komise sociáln ě právní ochrany d ětí: 
Mgr. Pavla Golasowská 
Komise pro činnost M ěstské policie:  
Jiří Kuchař 
 
Výbory Zastupitelstva m ěsta T řince 
 
Výbor pro národnostní menšiny:  
Ing. Terézia Trojková 
Kontrolní výbor:  Mgr. Jan Bocek 
Výbor pro strategický rozvoj m ěsta:  
Ing. Michael Trojka 
 
 
Kontakty: 
Mgr. Pavla Golasowská: 
p.golasowska@centrum.cz 
Ing. Michael Trojka: 
Michael.Trojka@seznam.cz 

 


